
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 16. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 90

Ministeren bedes redegøre for, hvad der ændrede sig i perioden fra den 30. oktober

2018, hvor Skattestyrelsen i et notat til Skatteudvalget konkluderer: ”(…) at der sandsyn-

ligvis ikke var sket svindel eller omfattende svig i bankordningen”, jf. svar på SAU alm. del

– spørgsmål 12 (folketingsåret 2018-19, 1. samling), til december 2018, hvor interne do-

kumenter konkluderer, at fejl i den såkaldte bankordning har resulteret i et skattegab på

mellem 712 til 940 mio. kr., jf. artiklen ”Afsløring: Tre danske banker kan fejlagtigt have

udbetalt en milliard i udbytteskat” bragt på dr.dk den 15. september 2019.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Malte Larsen

formand
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Skatteudvalget 2018-19 (2. samling)
SAU Alm.del -  Spørgsmål 90

Offentligt


